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- Jak si  do tego ma kwestia 
ewentualnego zwi kszenia rodków 
na wymian  pieców niskoemisyj-
nych na piece ekologiczne? 

Widzimy, jak du e za-
interesowanie jest tym problemem. 
Gdyby to ode mnie zale a o, prze-
znaczy bym pieni dze w a nie na 
t  kwesti , a nie na przydomowe 
oczyszczalnie cieków.

- Proponowa bym 2000 punktów, 
bo rzadko si  zdarza, by w wieku 
48 lub 49 lat kobieta rodzi a dziecko

- Je eli jest mo liwo  pozyska-
nia prawie miliona z otych rodków, 
które b d  przeznaczone na funkcjo-
nowanie obka i na to, by 40 dzieci 
korzysta o z niego za darmo, cho by 
przez jeden rok, to grzechem by oby 
nie spróbowa  si gn  po te rodki. 
Oczywi cie do warunków projektu 
musimy si  dostosowa , nawet je-
eli mogliby my mie  jakie  uwagi, 

natomiast uwa am, e te pieni dze 
s  tego warte 

- Pan burmistrz lubi du o opo-
wiada  o swoich zamierzeniach, a o 
spalarni odpadów dowiadujemy si  
z mediów o sprawie 
pisali my w poprzednim numerze 
„CzO”, przyp. red.

- Wielokrotnie wspomina em 
o tym, równie  na spotkaniach 
otwartych

O szczegó ach nie mówili-
my publicznie, bowiem one mog  

by  przedstawione dopiero po uzy-
skaniu decyzji rodowiskowej. Jest 
te  kwestia  nansowa - eby tak  
inwestycj  zrealizowa , potrzebne 
jest  nansowanie zewn trzne i to 
w ca o ci. Miasto, nawet w cz ci, 
nie jest w stanie tego s  nansowa . 
S  programy, m.in. z NFO , który 
k adzie na to nacisk. Ewentualna 
rozmowa zawsze zaczyna si  od 
pytania o decyzj  rodowiskow

- Nie chc , by za rok lub dwa kto  
powiedzia , e burmistrz og asza , 
e b dzie budowa  elektrociep ow-

ni , a nic si  nie dzieje. Nie wiem, 
czy w tym temacie co  si  wydarzy, 
bo to b d  w stanie powiedzie  po 
uzyskaniu decyzji rodowiskowej 
i przeprowadzeniu rozmów na temat 
potencjalnych róde   nansowania

- Przy dotychczasowych roz-
mowach nie by o adnych konkre-
tów, wi c twierdzenie pana, e kto  
straszy, e to b dzie mierdzia o, ja 
postrzegam wr cz odwrotnie - ludzie 
staraj  si  pozna  szczegó y tych 
planów
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- Wiem, e to jest skomplikowana 
instalacja, ale prosi bym nie uprasz-
cza  niektórych tematów, bo one 
w a nie powoduj  zaniepokojenie. 
Nie ma mo liwo ci w pó niejszym 
czasie pod czenia miasta, a wcze-
niej  rm, poniewa  instalacja jest 

przewidziana na 8MV energii ciepl-
nej. Co by my z t  energi  zrobili? 
Pu cili kominem? Rozmawiajmy po-
wa nie. Potem takie informacje, jak 
przetrz sanie worków, pójd  w eter, 
co nie ma nic wspólnego z tym, jak 
instalacja b dzie pracowa . Wci  

sprawdzamy, czy taka inwestycja 
w tym miejscu jest mo liwa. Nie wy-
chodzimy ponad to, o czym rok temu 
rozmawiali my na Radzie Dzielnicy. 

Co ze strategi  dla mia-
sta i gminy Ostrzeszów? 

K. Juszczak

- Chodzi przede wszystkim o to, eby poprawi  
bezpiecze stwo przy skrzy owaniach, w okolicy ZS nr 1 
i przy skrzy owaniu ul. Sportowej 
z ul. kow . Zostanie tam wpro-
wadzone ograniczenie tona o-
we - do 7 ton

Samochody 
ci arowe, jad ce od wiate  na 
skrzy owaniu z DK-11, nie b d  
mog y wjecha  w ul. Ko ciusz-
ki, tylko b d  musia y porusza  
si  ul. Daszy skiego. Równie  
z ul. Przemys owej nie b dzie 
mo na wjecha  w ul. Sikorskie-
go, tylko w kow . Zakaz wjazdu 
b dzie te  z ul. kowej w drogi 
poprzeczne, czyli w ulice: Now , 
Kamienn  i Kwiatow .

K. Juszczak


